

SpLitt

# Styrelsemöte 2020-04-23 15:15- Dagordning

---

23 April / KL. 15:15 / Zoom

**Ordförande: Erica Jonasson**  
**Vice Ordförande: Line Larsson**  
**Kassör: Olivia Darstedt**

**Ledamot: Norea Kolenda**  
**Ledamot: Hanna Konnebäck**  
**Ledamot: Erik Månsson**  
**Ledamot: Maria Palm**  
**Ledamot: Joel Randeblad**

## Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:

sekreterare: Norea

justerare: Erik

F3 Fastställa föredragslista

## Information

### I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

Ordförande gick igenom.

### I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Rekommenderar att ställa in alla event med fler än 10 pers till 27/4 (och ev. längre).

### I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

Inget nytt.

Pratar ev. om att samordna en digital kampanj för psykisk ohälsa under coronatiden.

### I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

Nu är betalningen från Humanistiska Fakulteten på 13 500 skickad på posten. Återbetalning för overaller klart. Återbetalning från E-puben klar.

### I5 Mottagningen

Hur går det för er?

Det går bra. Alla jobbar på bra. Kaptenerna jobbar bra.

Svårt att inventera i kårens förråd.

Har varit svårt att boka lokaler pga oklart läge med corona i höst.

Origo har svarat och där finns en preliminär bokning.

## Diskussion

### D1 Mottagningsbudget

Budgeten för mottagningen, hur ser den ut?

Olivia, Erica och Line ska träffas och rösta fram en budget.

Kommer få minst 3 000 kr. Mellan 3 000-4 000 kr.

### D2 Årsmöte

Hur gör vi med årsmötet. Vad ordförande vet så har det inte kommit ut någon ny information sedan kårens senaste rekommendation om att föreningarna bör förlägga årsmöten till hösten 2020 i stället för våren. Vill vi följa detta, eller vill vi lösa det på annat sätt? Beroende på beslut behövs också en plan för överlämning mer eller mindre akut.

- En fördel med att ha mötet på våren är att det blir bättre övergång för den nya styrelsen. Det blir också två stora möten på hösten om man har årsmötet på hösten.
- En fördel med att ha mötet på hösten är att man har bättre koll på läget i världen.
- Ett möte ska ordnas innan årsmötet för att diskutera rollerna och överlämning från gamla till nya styrelsen.

### D3 Boksläppet

Hur ska vi göra?

- Böckerna har inte kommit än. Möjligtvis kommer de i April men lagras till skolan öppnar igen.
- Ägaren av Pilgatan föreslog att man kan ha boksläppet utomhus. Då kan man kolla med galleriet mittemot som har en liten uteplats. Det skulle dock strida mot Humseks rekommendation om event med max 10 personer.
- Förslag är att skicka ut ett meddelande att vi inte vet vad som händer så att folk vet att vi inte bara glömt boksläppet.
- Vinnarna kan få sina priser och böcker men livestreama eventet för resten så att vi håller oss till Humseks rekommendation.
- Om man har boksläppet under höstens mottagning blir det ett större event och kan locka fler deltagare till nästa års skrivtävling och vi kanske kan sälja fler böcker.
- Vi kan mejla vinnarna och fråga om de är kvar i Umeå i höst och om det är okej för dem att vi senarelägger det.
- Om eventet sker under höstens mottagning så hjälper styrelsen till att hålla i det för att inte lägga mer press på mottagningsgruppen.

## Beslut

### B1 Mottagningsbudget

Mottagningsgruppen har fått en rekommendation att hålla sig efter (3 000- 4 000 kr). Erica, Olivia, Line och Hanna diskuterar en slutgiltig budget och fattar beslut under årsmötet.

### B2 Årsmöte

Vi beslutar att ha det på våren.

Vi bokar in ett möte den 4/5 - 15:15 för att diskutera överlämningen till nya styrelsen.

### B3 Boksläppet

Vi beslutar att mejla vinnarna och fråga om det är okej att skjuta upp boksläppet till mottagningen i höst. Om det är okej blir boksläppet då.

Övrig fråga:

**F4 Möte avslutas**

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: